



Summary of the minutes of meeting of the Board of Directors for Middle East Glass Manufacturing Company

Meeting was held on 20 July 2025 at 12:00 noon

The Board of Directors of the Middle East Glass Manufacturing Company met under the chairmanship of Mr. Abdul Galil Besher, Chairman of the Board. The following is a summary of the meeting resolutions:

The Board unanimously approved:

First: the incorporation of a representative office of the Company in the United Arab Emirates

1. Open a representative office for the Company in Dubai, United Arab Emirates and to take all the necessary procedures required for this purpose.
2. The representative office shall be in the name of Middle East Glass Manufacturing Company S.A.E. – Representative Office or any other name approved by the Department of Economic Development.
3. The attending members of the Board of Directors resolved unanimously to appoint, delegate and authorize the Company's Chief Executive Officer Mr. Tawfik Youssef Tawfik Neama Laham, Egyptian national, as the attorney (the "Attorney") and to appoint, delegate and authorize him as the General Manager of the representative office in the United Arab Emirates and grant him all and full powers necessary and required to incorporate and register, operate and manage the representative office and to sign, do and/or execute all or any of the acts and documents to incorporate the representative office in the Emirate of Dubai

ملخص محضر اجتماع مجلس ادارة شركة الشرق الاوسط لصناعة الزجاج

و المنعقد بتاريخ 20 يوليو 2025 الساعة 12:00 ظهرا

اجتمع مجلس ادارة شركة الشرق الاوسط لصناعة الزجاج برئاسه السيد: عبد الجليل بشير رئيس مجلس الادارة وفيما يلي ملخص قرارات الاجتماع :

الموافقة بالإجماع على:

أولاً: تأسيس كيان قانوني للشركة بدولة الامارات العربية المتحدة

1. قيام الشركة بفتح مكتب تمثيل للشركة بإمارة دبي دولة الامارات العربية المتحدة واتخاذ كافة الإجراءات لازمة لذلك.

2. يتم فتح مكتب التمثيل تحت اسم: مكتب تمثيل شركة الشرق الأوسط لصناعة الزجاج أو اي اسم اخر تعتمده دائرة التنمية الاقتصادية.

3. قرر أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين بالإجماع الموافقة على توكيل وتفويض وتعيين الأستاذ/ توفيق يوسف توفيق نعمه لحام - الرئيس التنفيذي للشركة، مصرى الجنسية، كوكيل عن الشركة في تأسيس مكتب التمثيل ("الوكيل") وكذلك تعيينه مديرًا عاماً لمكتب التمثيل ومنحه كافة الصلاحيات الازمة لإدارة مكتب التمثيل، ومنحه وكالة شاملة لتأسيس وتسجيل مكتب التمثيل في دولة الإمارات العربية المتحدة، باسم الشركة ونيابة عنها، واتخاذ كافة الإجراءات والتوقيع على كافة المستندات الازمة لتأسيس مكتب التمثيل بإمارة دبي ("الوكيل").

Second: Powers and Issuance of Power of Attorney

1. Authorize and empower Mr. Tawfik Youssef Tawfik Neama Laham, as the Company could itself do, to acknowledge in the name of the Company this powers granted herein and to register and record the same in any appropriate office and/or registry in the Emirate of Dubai, United Arab Emirates (or elsewhere) as and when necessary, and to do or procure to be done each and every act and thing whatsoever which may be in any way requisite or proper for authenticating and giving full effect to these powers in a Power of Attorney and for the avoidance of doubt any such Power of Attorney shall be valid and used in the United Arab Emirates and in any other place outside the United Arab Emirates.
2. The attending members of the Board of Directors resolved unanimously to authorize Mr. Abdulgalil Besher, Chairman of the Board of Directors, to sign before the Public Notary any the power of attorney issued to Mr. Tawfik Youssef Tawfik Neama Laham for use in the United Arab Emirates which includes the powers stated above.

ثانياً: السلطات وإصدار توكيل

1. تفويض الأستاذ/ توفيق يوسف نعمة لحام، وبنفس الصالحيات التي تمتلكها الشركة، بتحديد السلطات الواردة وتسجيلها وإصدار التوكيلات باسم الشركة في أي مكتب أو كاتب عدل في إمارة دبي، الإمارات العربية المتحدة (أو في أي مكان آخر) عند اللزوم، وتنفيذ أو الترتيب لتنفيذ كل فعل أو إجراء لازم أو ملائم لتوثيق هذه السلطات ونفاذها بشكل كامل وإصدار توكيلات في هذا الشأن، وتكون تلك الوكالة سارية المفعول ونافذة داخل دولة الإمارات العربية المتحدة وأي مكان خارجها.

2. قرر أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين بالإجماع الموافقة على علي تفويض الأستاذ/ عبد الجليل بشر، رئيس مجلس الإدارة في التوقيع أمام مصلحة الشهر العقاري على أي توكيلات صادرة من قبل الشركة بخصوص تأسيس مكتب التمثيل ومنح السلطات أعلاه للأستاذ/ توفيق يوسف توفيق نعمة لحام، وذلك لاستخدامه في دولة الإمارات.

Inventor Relation Manager

مدير علاقات المستثمرين



الحي السادس الصناعي - مدينة نصر - القاهرة ص.ب : 2819 الحرية هليوبوليس تليفون : 22624303
fax: 22624302 22624305 22624304
193770: تليغرافيا : ملاسكي - القاهرة - س.ت:

6th District, Industrial Zone, Nasr City, Cairo, Egypt P.O.Box: 2819 El Horria –
Heliopolis –Tel: (+202)22624303 - (+202) 22624304 - (+202) 22624305 -
Fax: (+202) 22624302 Cable: MEGLASCO-CAIRO C.R: 193770